
  
Strona 1 

 
  

       

Protokół Nr XIII/15 

z XIII posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 25 listopada 2015 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 908 do godziny 1154 w sali dolnej Gminnego Ośrodka Kultury 

w Wydminach. Posiedzenie XIII Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy 

Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady otworzyła obrady XIII sesji Rady Gminy. Stwierdziła, że na 15 

radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radny 

Grzegorz Beczek usprawiedliwił swoją nieobecność na obradach. 

Następnie powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, Skarbnik Krystynę Truchan, Sekretarz 

Gminy Alinę Romanowicz, pracowników urzędu gminy, wszystkich sołtysów uczestniczących 

w obradach oraz wszystkie zebrane osoby na sali obrad. 

Przewodnicząca powołała Radnego Leszka Pałdyna na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wydminy. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Zwróciła się z zapytaniem, czy 

radni mają uwagi lub wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy Wydminy Radosław Król wniósł formalny wniosek, aby wprowadzić projekt uchwały 

w sprawie zaopiniowania planu aglomeracji Wydminy do porządku obrad, jako pkt. 19, dalsza 

numeracja zmienia się o jedną liczbę.  
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Głosowanie nad wnioskiem: 

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek został przyjęty. Porządek obrad zwiększa się do 23 punktów. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządku obrad po zmianach i poprawkach. 

GŁOSOWANIE: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Porządek obrad został zmieniony (porządek obrad, po poprawkach, stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu). 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Wydminy. 

Po upewnieniu się, że każdy z Radnych zapoznał się z protokołem z XII sesji Rady Gminy Wydminy 

z dnia 28 października 2015 roku i nie ma uwag, poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu: 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Protokół z XII Sesji Rady Gminy Wydminy został przyjęty większością głosów.  

 

 

 

 

Ad. 4 

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu). 
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Radna Elżbieta Januszkiewicz zadała pytanie dot. Centrum Usług Wspólnych Gminy Wydminy (kto 

zostanie dyrektorem jednostki, kto będzie tam zatrudniony?) 

Odp. Dopiero od 1 stycznia będziemy ustalać zatrudnienie do jednostki CUW. 

 

Ad. 5  

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wydminy na lata 2015-2027. 

Na VII posiedzeniu Komisji Wspólnej dnia 24 listopada 2015 roku została wprowadzona przez 

Skarbnik Gminy Krystynę Truchan autopoprawka: zwiększenie kwoty (o 20 tys. zł.) na remont 

pomieszczeń nowego urzędu gminy (brak przez poprzedniego wykonawcy wykonania 

projektu wykonawczego oddymiania klatki schodowej - ppoż). Kwotą ta zostanie 

przeznaczona na zakup odpowiedniego wentylatora (36 tys.), a także zlecenie wykonawcy.  

Zabrakło czasu na projekt uchwały bez autopoprawek. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o opinie komisji wspólnej. 

Przewodniczący Komisji Wspólnej Leszek Pałdyna przedstawił pozytywną opinię nad projektem 

uchwały. 

Poddanie pod głosowanie projektu uchwały po autopoprawkach: 

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwał została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wydminy na 2015 r. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Uchwała uzyskała pozytywną opinię Komisji. 

 

Brak uwag oraz pytań. 

Głosowanie nad uchwałą po autopoprawce:  

ZA: 11 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała uzyskała większość głosów i zostaje prawomocniej uchwalona. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Radny Marek Naruszewicz zwrócił uwagę na zbyt duży wzrost podatku na „budynki pozostałe” 

(wzrost 5%). Wójt Gminy Wydminy odpowiadając stwierdził, że jest to powrót do stawek z roku 2013. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Większością głosów uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

 

Brak dalszych uwag. 

Głosowanie nad uchwałą:  

ZA: 11 

PRZECIW: 2 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została prawomocnie uchwalona. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku od 

nieruchomości, rolnego, leśnego, deklaracji na podatek od nieruchomości, deklaracji na podatek 

rolny, deklaracji na podatek leśny. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Uchwała jednogłośnie uzyskała pozytywną opinię Komisji Wspólnej. 

 

Brak uwag. 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 14 



  
Strona 5 

 
  

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Większością głosów uchwała uzyskała pozytywną opinię Komisji. 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

Uchwała została prawomocnie uchwalona. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie  opłaty targowej. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Jednogłośnie uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

Głosowanie:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została prawomocnie podjęta. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek dziennych opłaty targowej, poboru 

opłaty w drodze inkasa oraz określenia wynagrodzenia za inkaso. 

Na posiedzeniu Komisji Wspólnej Radny Tadeusz Łukaszczuk postawił wniosek formalny w imieniu 

klubu radnych „Przyjazna Gmina” o wzrost opłaty ze stawki w: 

§ 1  „sprzedaż w czwartki” 

1) przy sprzedaży z ręki, kosza z 7,00 zł. na 2,00 zł. 

2) przy sprzedaży z pojazdu samochodowego: z 33,00 zł. na 35,00 zł. 

3) ze stoiska: z kwoty 23,00 zł. na 25,00 zł. 

4) pozostałych form sprzedaży: z 23,00 zł na 25,00 zł. 

5) oraz z innych miejsc nie wymienionych: z kwoty 51,00 zł. na 55,00 zł. 

§ 2 „inne dni tygodnia” 

1)  przy sprzedaży z ręki, kosza: pozostaje 7,00 zł.  

2) przy sprzedaży z pojazdu samochodowego: z 66,00 zł. na 70,00 zł. 

3) ze stoiska: z kwoty 46,00 zł. na 50,00 zł. 

4) pozostałych form sprzedaży: z 46,00 zł na 50,00 zł. 

5) oraz z innych miejsc nie wymienionych: z kwoty 51,00 zł. na 55,00 zł. 

 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały z uwzględnieniem wniosku formalnego: 

Większością głosów uchwała uzyskała pozytywną opinię Komisji. 

Brak uwag. 

Głosowanie nad uchwałą po autopoprawce, wprowadzoną przez Wójta Gminy: 

ZA: 10 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

- dwoje radnych nieobecnych przy głosowaniu. 

Uchwała została prawomocnie uchwalona większością głosów. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej. 

Brak uwag. 

Opinia Komisji Wspólnej nad projektem uchwały: 

Jednogłośnie uchwała dostała pozytywną opinię Komisji. 

Uchwała została poddana pod głosowanie: 

ZA: 12 

PRZECWI: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

- jeden radny nieobecny przy głosowaniu. 

Uchwała została prawomocnie podjęta. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty miejscowej. 

Na VII posiedzeniu Komisji Wspólnej Radny Waldemar Samborski postawił wniosek formalny 

w imieniu klubu radnych „Przyjazna Gmina” o wzrost opłaty ze stawki 1,60 zł. na kwotę 2 zł. opłaty 

miejscowej. 

Radny Marek Naruszewicz podał pod wątpliwość skuteczność ściągania należności z tytułu tej opłaty. 

Wójt Gminy Wydminy Radosław Król zapewnił, że znajdzie narzędzie do uzyskiwania skutecznego 

ściągania opłaty. 

Brak dalszych uwag. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Wspólnej. 

Głosowanie nad uchwałą, z uwzględnieniem wniosku formalnego dot. wzrostu stawki opłaty: 

ZA: 11 

PRZECWI: 0 
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

- jeden radny nieobecny przy głosowaniu. 

Uchwała została prawomocnie podjęta. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Wójt Gminy Wydminy przedstawił Zarządzenie Nr 1 Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i Zieleni Sp. 

z o.o. w Wydminach, które wprowadzało mniejszą opłatę za wywóz nieczystości płynnych ze 

zbiorników bezodpływowych. Zmniejszenie stawki z 24 zł. na około 10 zł. Wójt oraz Prezes PUKiZ sp. z 

o.o., uwzględniając uwagi Radnego Romana Palucha, które były przedstawiane dzień wcześniej na 

Komisji Wspólnej, wyszli naprzeciw oczekiwaniom mieszkańcom, które nie mogą odprowadzać 

nieczystości wodociągami. Wójt wyraża wielką nadzieję, że dzięki tej obniżce wzrośnie sprzedaż tej 

usługi. Obniża zostanie wprowadzona od 1 stycznia 2016 roku do 30 czerwca 2016 roku i pozostanie, 

jeśli będzie wzrost zapotrzebowania na usługę. 

Radny Roman Paluch podziękował za szybką reakcję i zmianę stanowiska Przedsiębiorstwa. 

Skarbnik Gminy wprowadził autopoprawkę, na str. 4 , w tabelce zamiast kwoty 4,43 na kwotę 4,34. 

Brak dalszych uwag. 

Brak opinii Komisji Wspólnej. 

Poddanie pod głosowanie uchwały po wprowadzonej autopoprawce: 

ZA: 13 

PRZECWI: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została podjęta prawomocnie większością głosów. 

 

Ad. 15 
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Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1 m3 dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków. 

Brak uwag. 

Uchwała nie została zaopiniowana przez Komisję Wspólną. 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016 – 2018.  

Rozdanie brakujących stron załącznika do uchwały. 

Wójt Gminy Wydminy: planujemy dalsze modernizacje urządzeń wodnych i liczymy na nowe dotacje 

zewnętrzne. Dzięki tej uchwale, będziemy mieć jasny plan działania na dalsze lata. Jeszcze w tym roku 

zleciliśmy zaprojektowanie oczyszczalni ścieków w Pietraszach. 

Radny Marek Naruszewicz: Czy są ujęte w tym planie oczyszczalnie wiejskie, przydomowe? 

Wójt Gminy: Nie. 

Brak dalszych uwag. 

Uchwała została poddana pod głosowanie: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została jednogłośnie przyjęta. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

budowy studni wierconych. 
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Głos został oddany Wójtowi Gminy, który wprowadził autopoprawkę w § 1 ust. 3, pkt. 2. 

Skarbnik Gminy przypomniała o złożonym dzień wcześniej, na posiedzeniu Komisji Wspólnej, wniosku 

formalnym przez Radną Justynę Samsel. 

Radna Justyna Samsel wycofuje wniosek formalny, motywując to zapoznaniem się dokładnie 

z przepisami. Radna chciała zmienić zapis uchwały w § 1 ust. 4 i wykreślić zapis „głębokości do 30m”. 

Wójt Gminy Wydminy Radosław Król podkreślił, że ten zapis jest potrzebny, bo w związku 

z przepisami wodno prawnymi, własność gruntu wynosi do głębokości 30 m. 

Brak dalszych uwag. 

Komisja Wspólna nie zaopiniowała projektu uchwały, w związku z tym została ona poddana pod 

głosowanie, po autopoprawkach oraz po wycofaniu wniosku formalnego: 

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została uchwalona większością głosów. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2016 

rok. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że został złożony wniosek formalny o zmianę dotacji, który został 

pozytywnie zaopiniowany. Zmiana dotyczyła zwiększenia do 73 tys. zł. środków na priorytet: 

”Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu”, a zmniejszenie o 3 tys. z priorytetu: 

„Ochrona i promocja zdrowia”. 

Radny Adam Szpak stwierdził, że jest to za mała kwota na priorytet dot. zdrowia. Natomiast Wójt 

zapewnił Radnych, że jedyne stowarzyszenie, które podlega pod ten priorytet składa wnioski 

w kwocie do 3 tys. i zawsze jest ono wspierane przez gminę.  

Brak dalszych uwag. 

Głosowanie nad uchwałą: 

ZA: 9 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

- dwoje radnych wyszło z obrad. 
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Uchwała została uchwalona większością głosów. 

 

Ad. 19. 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania planu aglomeracji Wydminy. 

Aglomeracja Wydmin była już dwukrotnie wprowadzana. Aglomeracja Wydminy została 
pierwotnie wyznaczona Rozporządzeniem Nr 21 Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 14 
czerwca 2005 r. w sprawie wyznaczenia aglomeracji Wydminy (Dz. Urz. Woj. Warm.-Maz. Nr 75, poz. 
1083, ze zm.). W jej skład zostały włączone następujące miejscowości z terenu gminy Wydminy, 
powiat giżycki: Sucholaski, Wydminy, Mazuchówka, Gawliki Wielkie. Ustalona wówczas równoważna 
liczba mieszkańców aglomeracji wyniosła 3 810. 

Zmiana aglomeracji Wydminy jest konieczna ze względu na coroczne zmniejszanie się liczby 
ludności (od roku 2010 o ok. 300 osób). Fakt ten uzasadnia potrzebę dostosowania wielkości RLM 
do rzeczywistej liczby korzystających z sieci kanalizacyjnej mieszkańców.  

Ponadto, podjęto decyzję o wyłączeniu z aglomeracji Wydminy miejscowości Sucholaski, 
która dotychczas nie została skanalizowana ze względu na nie osiągnięcie na tym terenie 
wymaganego wskaźnika koncentracji. Nie przewiduje się do końca 2015 r. zamierzeń inwestycyjnych 
dotyczących budowy sieci kanalizacyjnej. Obecnie w gminie Wydminy kanalizacja sanitarna 
funkcjonuje w Wydminach, Mazuchówce i Gawlikach Wielkich. Miejscowości te liczą 3 314 
mieszkańców stale i czasowo zameldowanych (stan na 30.06.2015 r.), jednakże obszar do 
skanalizowania nie obejmuje nieruchomości kolonijnych, do których budowa sieci kanalizacyjnej jest 
technicznie i ekonomicznie nieuzasadniona. Aktualnie istniejąca sieć kanalizacji sanitarnej 
obejmująca aglomerację Wydminy obsługuje 2 656 osób (stan na 31.12.2014 r.; mieszkańcy stali 
i osoby czasowo przebywające w aglomeracji). 

Gmina Wydminy zajmuje stosunkowo duży obszar (232,99 km2) poprzedzielany licznymi 
jeziorami, lasami oraz rozdrobnionymi gruntami rolnymi. Poszczególne miejscowości w gminie 
Wydminy są znacznie oddalone od siebie, jak również od siedziby gminy. W związku z tym, budowa 
jednego systemu zbierania ścieków komunalnych jest nieopłacalna i kosztowna, a poza tym 
technicznie niemożliwa. W tej sytuacji przez najbliższe 5-8 lat ścieki z terenów nieobjętych obszarem 
aglomeracji Wydminy będą odprowadzane do zbiorczych i lokalnych zbiorników bezodpływowych 
oraz przydomowych oczyszczalni ścieków. Gmina Wydminy jako jednostka samorządu terytorialnego 
planuje w różnych formach wspierać budowy zbiorczych i przydomowych oczyszczalni ścieków, m.in. 
poprzez zbieranie zainteresowanych właścicieli nieruchomości i składanie wspólnych wniosków 
o dofinansowanie. 
 

Brak uwag. 

Radni zagłosowali nad uchwałą w sposób następujący: 

ZA: 12 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Jednogłośnie uchwała została podjęta. 
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Ad. 20  

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Marek Naruszewicz: 

1. Kiedy będzie naprawiona droga do Franciszkowa? Dostałem odpowiedź na pismo, że prace 

zostaną wykonane do końca października. Niestety ostatnio jeździł ciężki sprzęt, przewożący 

drewno i znowu droga jest w złym stanie. 

2. Czy droga do Państwa Kotowskich w miejscowości Talki będzie naprawiona? 

3. Czy będą wycięte krzaki w obrębie pasa drogowego do miejscowości Okrągłe? 

Radny Adam Szpak: 

1. Co z mieszkaniem socjalnym w miejscowości Wężówka, w którym mieszka „Kacy”? 

Występuje duże zagrożenie dla sąsiadów. 

2. Czy lampy solarne, w planowanych sołectwach, zostały wykonane, postawione? 

3. Pytanie dot. regulaminu funduszu sołeckiego. Zbyt duże ograniczenia. 

4. Pytanie dot. mieszkania w Radziach, w którym mieszka matka z niepełnosprawnym dzieckiem 

(koło świetlicy wiejskiej). 

5. Czy będą prace wykonane na ulicy Klonowej w Wydminach, remont nawierzchni? 

Przewodnicząca Grażyna Plato 

1. Czy będzie budowa kładki w Gawlikach Wielkich? 

2. Pytanie dot. pisma sołtysa Dudki. Czy geodeta pokazał się i wyznaczył działki? 

Radny Franciszek Majcher 

1. Czy może być wykonany remont na ul. Dworcowej i Kolejowej, z powodu dużych ubytków w 

nawierzchni? (zakleić prewencyjnie dziury) 

2. Czy będzie postawiona wiata przystankowa w Wydminach? 

Radny Wiesław Dereziński 

1. Czy będzie wykonana droga w stronę miejscowości Lipińskie? Gmina Miłki po swojej stronie 

wyremontowała drogę. 

Radny Jarosław Skowron 

1. Kto odpowiada za porządek dot. wiat przystankowych autobusów? 

 

 

Ad. 21 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Marek Naruszewicz 
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Ad. 1 Odp. Odpowiedź na piśmie. 

Ad. 2 odp. Sprawa jest do sprawdzenia, odpowiedź na piśmie. 

Ad. 3 Odp. Jeśli zostaną środki, które są przeznaczone na zimowe utrzymanie dróg, to zostaną 

przeznaczone na wykarczowanie tych krzaków, ale w sposób, żeby te krzaki nie odrastały 

w przyszłości. Wrócimy do sprawy w styczniu. 

 

Radny Adam Szpak 

Ad. 1 odp. Nie wiem jaka jest sytuacja, zlecę Gminnemu Ośrodkowi  Pomocy Społecznej pełny 

wywiad środowiskowy. 

Ad. 2  Odp.  Została podpisana umowa, do 15 grudnia lampy zostaną zamontowane.  

Ad. 3 Odp.  Regulamin w tym brzmieniu jest po to, żeby środki nie były przeznaczane na niepotrzebne 

cele. Przede wszystkim musimy stworzyć regulamin gminy, później możliwe zmiany w regulaminie 

sołectw. 

Ad. 4 Odp. Odpowiedź na piśmie.  

Ad. 5 Odp. Jest to inwestycja, która będzie miała wysokie koszty, w związku w przyszłości wcielimy 

plan przebudowy drogi w inwestycję gminy. 

 

Przewodnicząca Grażyna Plato 

Ad. 1 Odp. Został złożony sprzeciw w Starostwie Powiatowym dot. pozwolenia na budowę kładki. 

Czekamy na odpowiedź ze starostwa. 

Ad. 2 Odp. Zadanie zostało zlecony, zostanie zrealizowane w styczniu. 

 

Radny Franciszek Majcher 

Ad. 1 Odp. Sprawa do sprawdzenia. Odpowiedź na piśmie. 

Ad. 2 Odp. Jest to zadanie sołectwa, urząd pomoże w realizacji tego zadania sołectwu. 

 

Radny Wiesław Dereziński 

Ad. 1 Odp. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych postawił warunek uporządkowania spraw dot. krów 

w miejscowości Szczepanki, wtedy dopiero będzie wykonana ta droga. Będą prowadzone rozmowy w 

tym temacie z zarządem. 

Radny Jarosław Skowron 
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Ad. 1 Odp. Dopiero gdy wprowadzimy uchwałę dot. opłat przystankowych, wyznaczymy organ, który 

będzie odpowiedzialny za wygląd estetyczny i porządek wiat przystankowych w gminie. 

 

Ad. 22 

Wolne wnioski i informacje. 

- Przewodnicząca przeczytała pismo z Urzędu Skarbowego w Giżycku, w którym zostały 

przedstawione nieprawidłowości, w niektórych oświadczeniach majątkowych. 

- Informacja dotycząca złożenia pisma przez Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Wydminach na 

temat dotacji z budżetu gminy. 

- Prośba o uporządkowanie ulic (sprzątanie oraz wyczyszczenie studzienek), zwłaszcza na ulicy 

Słowackiego. 

- Prośba Radnego Waldemara Samborskiego o uporządkowanie i usuniecie gałęzi, które pozostały po 

zwalonym drzewie na aleje widokowej koło mostu „Garb”. Odp. Wójta: Czekamy na zgodę ze 

Starostwa o usunięcie tych gałęzi. 

- Radny Marek Naruszewicz zwrócił uwagę na brak projektów protokołów z sesji oraz projektów 

uchwał na stronie internetowej BIP. 

-Wójt zapewnił, że po zarządzeniu Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i Zieleni sp. z o.o. zostanie 

także złożony stosowny projekt uchwały na kolejną sesję Rady Gminy. 

Ad. 23 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato podziękowała zebranym Radnym oraz gościom za udział 

w obradach sesji i zamknęła obrady o godz. 1154. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

             Grażyna Plato 

Protokołował: 

Referent Emilia Chojnowska 

 

 

 


